



Data Centre Services



Information Security Services



Managed IT Services



Cloud Services



* MEEZA Data Centre M-VAULT 2

YOUR IT ADVANTAGE



MEEZA
Managed IT Services & Solutions Provider

AGILITY | QUALITY | VALUE

FULFILLING THE REQUIREMENTS FOR WORLD-CLASS MANAGED IT SERVICES AND SOLUTIONS

Ranging from data centre services to innovative cloud services, MEEZA offers flexible and scalable IT services and solutions that deliver real advantage to our clients.

MEEZA, a Qatar Foundation joint venture, is an established end-to-end Managed IT Services & Solutions Provider based in Qatar with the mission of becoming the leading Managed IT Services & Solutions provider in the Middle East and North Africa. MEEZA is helping accelerate the growth of Qatar and the region through the provision of world-class Managed IT Services and Solutions. Additionally, MEEZA provides the Qatari people and others throughout the region with opportunities to undertake fulfilling careers in the IT industry.

MEEZA's offerings include Managed IT services, Data Centre Services, Cloud Services and IT Security Service, MEEZA has three Tier III certified data centres, known as M-VAULTs offering a guaranteed uptime of 99.98% built to comply with the most exacting international standards enabling businesses to benefit from greater efficiencies and reduce risks. MEEZA's State-of-the-art Data Centre M-VAULT 2 is LEED Platinum certified where M-VAULT 3 is LEED Gold certified.

MEEZA has established a centralised Command & Control Centre (C3) that monitors and optimises MEEZA services for clients. Coupled with this facility, MEEZA prides itself with having the first commercial Security Operations Centre (SOC) in Qatar. The SOC enables MEEZA to help its clients mitigate digital and cyber security threats. With a network of interconnected, highly resilient and geographically diverse data centres, MEEZA is uniquely positioned to offer disaster recovery and business continuity services to clients in Qatar and across the gulf region. Aside from these, MEEZA is also becoming a recognised systems integrator and is rapidly establishing its expertise in the area of Smart Cities and internet of Things.

MEEZA offers cost-effective IT solutions and services to help clients focus on their core business and scale rapidly. Delivering best in class IT security levels, MEEZA helps clients minimise business risk, reduce IT capital expenditure and speed up time-to-market for new initiatives.



T +974 4405 1000

E info@meeza.net

T +974 4405 1000

www.meeza.net

تلبى شركة ميزة إحتياجات عملائها من خدمات وحلول تكنولوجيا المعلومات المدارة بمستويات عالمية.

توفر شركة ميزة مجموعة من خدمات وحلول تكنولوجيا المعلومات المدارة التي تتصف بالمرونة والتكلفة الفعالة ، والتي تزود عملاء الشركة بمزايا حقيقية فعلية ، ابتداءً بخدمات مراكز البيانات ، وصولاً الى الخدمات السحابية المبتكرة.

تأسست شركة ميزة كمشروع مشترك مع مؤسسة قطر للتربية والعلوم وتنمية المجتمع، حيث تقدم مجموعة متكاملة من خدمات تكنولوجيا المعلومات المدارة والحلول التكنولوجية ويقع مقرها في قطر، وتسعى إلى أن تصبح الشركة الرائدة في تقديم خدمات تكنولوجيا المعلومات المدارة والحلول التكنولوجية في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا. وتسهم شركة ميزة في تعزيز مسيرة التنمية في قطر والمنطقة من خلال توفير خدمات تكنولوجيا المعلومات المدارة والحلول التكنولوجية بمستويات عالمية. بالإضافة إلى ذلك فإن الشركة توفر للشعب القطري وغيرهم في جميع أنحاء المنطقة فرص لتحقيق مستقبل مهني واعد في قطاع تكنولوجيا المعلومات.

تقدم شركة ميزة خدمات وحلول تكنولوجيا المعلومات المدارة، إضافة الى خدمات مراكز البيانات وخدمات أمن نظم المعلومات والخدمات السحابية . وتصنف مراكز البيانات الخاصة بشركة ميزة M-VAULTS تصنيفاً عالمياً ويصل مدى توفرها الى 99.98% ، كما ان مركز البيانات M-VAULT 2 مصنف وفق تصنيف لييد البلايني LEED Platinum ومركز البيانات M-VAULT 3 مصنف وفق تصنيف ليد الذهبي LEED Gold.

أسست شركة ميزة مركز التحكم والأوامر الخاص بمراقبة البنية التحتية والخدمات المقدمة للعملاء على مدار الساعة، إضافة الى ذلك قامت الشركة بتقديم أول مركز خاص بأمن نظم المعلومات لسوق الأعمال التجارية في دولة قطر وذلك لحماية العملاء من التهديدات والهجمات السيبرانية. تعتبر جميع مراكز البيانات الخاصة بشركة ميزة M-VAULT 1, 2 & 3 متنوعة و مترابطة جغرافياً . كما تقدم شركة ميزة خدمات التعافي من الكوارث وخدمات استمرارية الأعمال لعملاءها في دولة قطر والمنطقة ، وبالإضافة لذلك تقدم الشركة خدماتها وخبراتها في مجالات الأنظمة المتكاملة وتطبيقات المدن الذكية وانترنت الأشياء المترابطة.

تعمل شركة ميزة مع عملائها لفهم كامل متطلباتهم في مجال تكنولوجيا المعلومات الملية بالتحديات ، وتقدم خدمات فعالة من حيث التكلفة لمساعدة عملائها على التركيز على أعمالهم الاساسية والرقمي بها بشكل مستمر من خلال تقديم أعلى مستويات الحماية وتقليل المخاطر المرتبطة بأعمالهم، والعمل على تخفيض النفقات وتسريع وتيرة فتح أسواق عمل جديدة.

هـ: +٩٧٤ ٤٤٠٥ ١٠٠٠ فـ: +٩٧٤ ٤٤٠٥ ٢٠٠٠

البريد الإلكتروني: info@meeza.net www.meeza.net



خدمات
مراكز البيانات



خدمات
أمن المعلومات



خدمات
تكنولوجيا المعلومات
المدارة



الخدمات
السحابية



* مركز بيانات شركة ميزة M-VAULT 2

مزاياك التكنولوجية

M ميزة
MEEZA

مهارة | جودة | قيمة

شركة ميزة
حلول وخدمات تكنولوجيا المعلومات المُدارة